
Protokół Nr LXI/2024
z przebiegu obrad sesji Rady Miejskiej w  Wołczynie

z dnia 29 lutego 2024 r.

Sesję rozpoczęto o godzinie 12.00, a zakończono o godzinie 12.50.

W sesji uczestniczyło 14 radnych zgodnie z listą obecności (załącznik do protokołu). 

lp nazwisko imie status

1 Antkowiak Waldemar obecny

2 Bar Kazimierz obecny

3 Bartosiński Jan obecny

4 Krzemiński Paweł nieobecny

5 Łuczek Waldemar obecny

6 Mały Szczepan obecny

7 Mazurczak Krystyna obecna

8 Mrugalski Ryszard obecny

9 Nowak Marek obecny

10 Nowak Ryszard obecny

11 Pasternak Marcin obecny

12 Schatt Jolanta obecna

13 Sękala Ewelina obecna

14 Teodorowska Agata obecna

15 Zarych Adam obecny

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LX/2024 odbytej 31 stycznia 2024 r. - radni przyjęli bez uwag. 

Porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Nikt nie wniósł zmian.

Ad. 2. Interpelacje, wnioski i zapytania

Radny Waldemar Łuczek – pytał, czy jest termin napraw ubytków w drogach? 
- zwrócił uwagę na duży ubytek nawierzchni przy wyjeździe z pl. Partyzantów na Rynek.

Radny Kazimierz Bar – wnioskował o odnowienie łąki kwiatowej, która kiedyś powstała na terenie koło 
biblioteki w Wołczynie. W nadchodzącym wiosennym sezonie na pewno poprawi to wizerunek 
przyrodniczo i estetycznie tego miejsca.
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Radny Szczepan Mały prosił o wyrównanie drogi za blokami w stronę  Gierałcic Małych.

Ad. 3. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w Wołczynie:

3.a. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Wołczyn na 2024 rok

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii dla Gminy 
Wołczyn na 2024 rok

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 lutego 2024 r. czas 12:10:05 - 12:10:09

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Uchwała Nr LXI/538/2024 Rady Miejskiej w Wołczynie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  narkomanii  dla
Gminy Wołczyn na 2024 rok stanowi załącznik do protokołu

3.b. w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na 2024 rok

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na 2024 rok

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 lutego 2024 r. czas 12:11:13 - 12:11:20

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość
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Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Uchwała Nr LXI/539/2024 Rady Miejskiej w Wołczynie w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn
na 2024 rok stanowi załącznik do protokołu

3.c. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych 
z terenu gminy Wołczyn

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Wołczyn

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 lutego 2024 r. czas 12:12:26 - 12:12:33

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Uchwała Nr LXI/540/2024 Rady Miejskiej w Wołczynie w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu
pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Wołczyn stanowi załącznik
do protokołu

3.d. w sprawie wyrażenia opinii na wniesienie aportem środków trwałych sieci wodociągowej stanowiącej 
własność Gminy Wołczyn, do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Wołczynie, celem
pokrycia podwyższonego kapitału zakładowego i objęcia z tego tytułu udziałów

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Dyskusji nie było.
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głosowanie w sprawie wyrażenia opinii na wniesienie aportem środków trwałych sieci 
wodociągowej stanowiącej własność Gminy Wołczyn, do Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Wołczynie, celem pokrycia
podwyższonego kapitału zakładowego i objęcia z tego tytułu udziałów

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 lutego 2024 r. czas 12:14:11 - 12:14:17

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Uchwała Nr LXI/541/2024 Rady Miejskiej w Wołczynie  w sprawie wyrażenia opinii na wniesienie
aportem środków trwałych sieci wodociągowej stanowiącej własność Gminy Wołczyn, do Zakładu
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Wołczynie, celem pokrycia podwyższonego kapitału
zakładowego i objęcia z tego tytułu udziałów stanowi załącznik do protokołu

3.e. w sprawie wyrażenia opinii na wniesienie aportem środków trwałych sieci kanalizacji sanitarnej 
stanowiącej własność Gminy Wołczyn, do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w 
Wołczynie, celem pokrycia podwyższonego kapitału zakładowego i objęcia z tego tytułu udziałów

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie wyrażenia opinii na wniesienie aportem środków trwałych sieci 
kanalizacji sanitarnej stanowiącej własność Gminy Wołczyn, do Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Wołczynie, celem pokrycia
podwyższonego kapitału zakładowego i objęcia z tego tytułu udziałów

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 lutego 2024 r. czas 12:15:53 - 12:15:59

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Uchwała Nr LXI/542/2024 Rady Miejskiej w Wołczynie  w sprawie wyrażenia opinii na wniesienie
aportem środków trwałych sieci  kanalizacji  sanitarnej  stanowiącej  własność Gminy Wołczyn, do
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Wołczynie, celem pokrycia podwyższonego
kapitału zakładowego i objęcia z tego tytułu udziałów stanowi załącznik do protokołu

Ad. 4. Informacja Burmistrza Wołczyna z działalności w okresie między sesjami (stanowi załącznik do 
protokołu)

Burmistrz zabierając głos poruszył najważniejsze sprawy:
-  podpisano  umowę  na  zadanie  pn.  „Remont  infrastruktury  stadionu  w  zakresie  widowni
w Wołczynie – II etap”. Zadanie obejmuje dostawę i montaż dwóch trybun modułowych 63-miejscowych
oraz utwardzenie terenu kostką brukową;
-  trwa  postępowanie  przetargowe  na  zadanie  pn.  „Zmiana  sposobu  użytkowania  budynku  gminnego
w Wołczynie  na potrzeby infrastruktury rekreacyjno – kulturalnej,  tzw. „heliaszówki”.  Zakres  zadania
obejmuje prace budowlane (wymianę stolarki, wyburzenia oraz zamurowania w celu wydzielenia toalety
ogólnodostępnej  i  dla  niepełnosprawnych,  pomieszczenia  porządkowego oraz magazynku podręcznego,
wymianę  instalacji  sanitarnej),  wymianę źródła  ciepła  na elektryczne,  zagospodarowanie  terenu wokół
poprzez utwardzenia terenu (podjazdy, chodniki) oraz montaż ławek;

- trwają prace wykończeniowe na zadaniu: „Przebudowa świetlicy w Rożnowie”;

- pozyskano dofinansowanie na zadaniu pn. Budowa placu zabaw w Wołczynie, zakres zadania obejmuje:
przygotowanie  terenu oraz dostawę i  montaż urządzeń -  2  trampolin  oraz zjazdu linowego na terenie
rekreacyjno – sportowym przy ul. Sienkiewicza. Szacunkowa wartość zadania to ok. 70 tys. zł, z czego ok.
44 tys. zł stanowi dofinansowanie z PROW na lata 2014 – 2020. 
Następnie poinformował w kwestii  podjęcia przez Radę Miejską stanowiska przeciwko budowie farmy
fotowoltaicznej w obrębie Natury 2000 w Wierzchach do Regionalnego Dyrektora WIOŚ  poprzedzone
stanowiskiem burmistrza - otrzymaliśmy pismo z RDOŚ negatywnie opiniujące powstanie takiej inwestycji
więc warto bronić takich miejsc tym bardziej, że na terenie gminy jest wiele obszarów ziemi o niskiej
klasie.
W ostatnim czasie odbyło się dużo spotkań, w których uczestniczył, m.in.:
- w zebraniu sprawozdawczym OSP Szum, Wołczyn, Szymonków, Komorzno,
- w spotkaniu z Komendantem Powiatowej Policji w Kluczborku,
- proteście rolników w Wołczynie,
- spotkaniu w Zakładzie Opiekuńczo – Leczniczym w Wołczynie,
- pożegnaniu Kierownika Policji w Wołczynie,
- posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Śląska Opolskiego,
- zebraniach wiejskich w związku z wyborami Sołtysów i Rad Sołeckich w sołectwach: Bruny, Wąsice,
Gierałcice, Rożnów, Brynica, Wierzbica Dolna, Brzezinki, Wierzbica Górna, Wierzchy, Markotów Mały,
Duczów Wielki i Mały.
Odbyły się zajęciach  Aktywny Senior – warsztaty z makramy,
- odbyło się wydarzenie kulturalno – sportowe „Mam Talent jestem z Wołczyna”,
Poinformował, że kontaktowaliśmy się z Ministerstwem rolnictwa o ustosunkowanie się, czy w dalszym
ciągu podtrzymywana jest propozycja i deklaracja ministra rolnictwa w sprawie rekompensaty dla rolników
w związku z tym, że podatek rolny wzrósł około 20% w stosunku do roku poprzedniego. 
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Radny Marcin Pasternak – pytał, odnośnie remontu infrastruktury stadionu, czy w perspektywie znajdą się
środki  z  budżetu  gminy na  naprawę ogrodzenia,  szczególnie  od  strony lasu,  aby  zwierzyna  leśna  nie
zniszczyła murawy,
- oraz czy będą dokonywane jakieś prace związane z rekultywacją murawy zarówno tej podstawowej, przy 
której będą umiejscowione  trybuny oraz treningowej, ponieważ na skutek trwających remontów i 
rozbudowy murawa ucierpiała przez jeżdżący sprzęt.

Burmistrz – trudno jest teraz powiedzieć co będzie w przyszłości, wiemy że prace przy murawie były 
zapoczątkowane przez sportowców, 
- to zadanie do rozważenia na przyszłą kadencję.

Ad. 5. Odpowiedzi na zapytania oraz inne zapytania

Zastępca Burmistrza – jeżeli chodzi o ubytki w nawierzchni asfaltowej przy wjeździe z Placu Partyzantów
na Rynek, te ubytki zostaną uzupełnione masą asfaltową na zimno, w tej chwili tylko takie prace mogą być
wykonane, natomiast w większym zakresie masą na ciepło remonty dróg gminnych będą wykonywane jak
temperatury na to pozwolą.
Jeżeli chodzi o wyrównanie drogi polnej, w tej chwili nie jest jeszcze zbyt sprzyjający okres na to żeby
równiarka mogła wykonywać prace na drogach dlatego, że jest bardzo mokro, ale jeżeli jest jakaś sytuacja
alarmowa to w przyszłym tygodniu możemy to zrobić.

Burmistrz zabierając głos poinformował o spotkaniu z posłem ziemi opolskiej p. Tomaszem Kostuś, które
spowodowane było zabieganiem o budowę obwodnicy w Wołczynie.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  odbył  spotkanie  z  przedstawicielem  mieszkańców
ul. Słonecznikowej, Jaśminowej i Tulipanowej w sprawie podtopień domów.

Radny Jan Bartosiński dodał, że ul. Słonecznikowa nie ma burzówki i robią się ogromne zalewiska, 
- zwrócił również uwagę, że na ul. Słonecznikowej ale też Tulipanowej, Wrzosowej, Astrów, Bzowej są
duże ubytki w drodze, naczelnik p. Marcin Dłubak obiecał, że będzie tam równiarka i zostanie dostarczony
kamień.

Radny Marcin Pasternak stwierdził, że wczoraj na ul. Drzymały były dokonywane pomiary chodnika, czy
są jakieś informacje w tej sprawie.

Burmistrz – jest  po rozmowie ze Starostą w tej sprawie i  sytuacja na dzień dzisiejszy wygląda w ten
sposób, że w wyniku postępowań przetargowych powstają oszczędności takie, które pozwolą na to, że być
może uda się wykonać chodniki, 
-  uzyskałem również  informację,  że  w tej  chwili  Starostwo przygotowuje  się  do  tego,  aby  rozpocząć
procedurę przygotowania dokumentacji projektowych na ul. Mickiewicza i Słowackiego.
Jeśli  chodzi  o  Kwiatów  Polskich  wykonaliśmy  bardzo  dużą  inwestycję  kilku  milionową  ze  ścieżką
rowerową z oświetleniem, 
-  aktualnie  mamy  w  planie  do  wykonania  kolejne  dwie  ulice  Krokusową  i  ulicę  Irysową
i systematycznie kolejne będziemy starć się wykonać,
- trwają zebrania wiejskie wyborcze i niemalże nie ma sołectwa gdzie nie trzeba wykonać jakieś drogi,
- musimy dzielić nasze możliwości finansowe na te wszystkie zadania.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął LXI  sesję Rady
Miejskiej w Wołczynie.

                                                                                                           Przewodniczący Rady

                                                                                                            Waldemar Antkowiak

Protokołowała
Julita Matelska  
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